

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Դավթյան Գ. Ս., Կարապետյան Ս. Կ., Բաբախանյան Մ. Ա., Մուղդուսյան Ս. Մ. Հիդրոպո- նիկական եղանակով արտադրվող կանաչ, վիտամինային կերի սննդարարությունը	3
Վանոսյան Գ. Հ., Նազարյան Է. Մ., Ճավուշյան Զ. Մ. Հիստոնների և ուրիշ սպիտակուց- ների հետ ամուր կանաչի փոխազդեցության սպեկտրոֆոտոմետրիկ հետազոտումը	11
Տեր-Ջաֆարյան Յու. Զ., Սեանյան Լ. Գ. Ստաֆիլակոկային պենիցիլինազայի սինթեզի ինդուկցիան ֆուրանի շարքի կիսասինթետիկ պենիցիլինների միջոցով	21
Տաբասովա Ժ. Գ., Խուրշուլյան Պ. Ա. Ազրոտեխնիկական միջոցառումների ազդեցությունը սոճու միկորիզայնության վրա Սևանի հողագրունտներում	26
Մանուկյան Վ. Ա. Նյութեր Զանգեզուրի բրիոֆլորայի վերաբերյալ. IV	33
Կատարյան Բ. Թ. Միկրոսկոպիկ սնկերի հերքիցիդային ազդեցության մասին	40
Մատինյան Տ. Կ. Կնզումացեցերի (Lep. Yponomeutidae) կերային մասնագիտացման մասին	47
Ամիրբեկյան Վ. Ա. Ռենտգենաճառագայթահարման և էթիլենիմինի ազդեցության համեմա- տական ուսումնասիրությունը փափուկ ցորենի Մ ₁ սերնդում	50
Բաբայան Հ. Հ. Հայաստանի կոկցիդների էնտոմոֆագերը	56
Բայրամյան Ն. Ա. Դեկտիի շնչառական օրգանների համեմատական անատոմիայի մասին	62
Մովսիսյան Տ. Բ., Ազարյան Խ. Ա. Խոշոր եղջերավոր անասունների պաթո-մորֆոլոգիական փոփոխությունները դաշտային գաղձով (Cuscuta campestris Juncker) թունավոր- ման դեպքում	67
Սերգեև Պ. Վ., Մանուսաջյան Վ. Հ., Սեյֆուլլա Ռ. Դ. Խոլեստերինի և հիդրոկորտիզոնի մասս-սպեկտրոմետրիկ ուսումնասիրությունը կենսաբանական նմուշների մեջ	71
Հայրապետյան Ֆ. Հ., Ավետյան Ն. Գ., Ալավերդյան Մ. Բ. Սուր ճառագայթային հիվան- դության քիմիական պաշտպանությունը և համակցված բուժումը ռենտգենյան ճա- ռագայթների ենթամաշտուղիկային ճառագայթահարման դեպքում	75
Հակոբյան Պ. Ն., Հակոբյան Է. Լ., Եղիազարյան Ս. Ն., Հակոբյան Վ. Վ., Հովհաննիսյան Ս. Վ., Խոզանացան եգիպտացորենի ցանքի տարբեր ժամկետների ուսումնասիրու- թյան արդյունքները	81
Ստեփանյան Մ. Ս., Ստեփանյան Ս. Ա. Խոշոր եղջերավոր անասունների վահանաձև գեղձերի կշիռը և յոդի կոնցենտրացիան նրանց մեջ	86
Գրիգորյան Ս. Բ., Մելիֆոնյան Ս. Ս. Խառնացեղ ոչխարների տնտեսական օգտավետ մի շարք հատկանիշների ժառանգումը՝ կապված տարբեր ծագում ունեցող խոյերի օգտագործման հետ	92
Համառոտ գիտական հաղորդումներ	
Մամիկոնյան Ռ. Ս., Հաբուրյունյան Վ. Մ., Թուրոսյան Ս. Ն. Այոքսանային դիաբետով ճա- գարների վահանաձև գեղձի ֆունկցիայի հարցի շուրջը	97
Բատիկյան Ս. Հ. Հայաստանում հայտնաբերված Fusarium-ի տեսակների և ձևերի բնութագրությունը	101

Ռեֆերատներ

Գևորգյան Ժ. Ս., Հովհաննիսյան Ա. Ս. Ալֆա-կետոգլյուտարաթթվի և ամիակի ազդեցու- թյունը երիկամային հյուսվածքում L-գլյուտամինաթթվից ամիակի առաջացման վրա	105
Խաչիկյան Լ. Ա., Աղամանուկյան Ա. Ժ. էյեկտրականության ազդեցությունը հողի և դոմադրի միկրոօրգանիզմների վրա	106
Գևորգյան Հ. Մ., Զրային ռեժիմը աշնանացան ցորենի բույսերի մոտ կոփման ժամանակ	108
Դյոզալյան Լ. Ս., Սիմպատիկ ներվային համակարգության դերի ուսումնասիրությունը գանգուղեղի կեղևի, հետին հիպոթալամուսի և միջին ուղեղի սեպիկուլյար ֆոր- մացիայի ռեակտիվականության վրա սուր ճառագայթահարման ներգործության դեպքում	110

Մեր հոբելյարները

Վուրնցով Ն. Ն., Յաբլսկով Ա. Վ., Ավակյան Յ. Մ. Ն. Վ. Տիմոֆեև-Ռեսոպսկու 70-ամյակին նվիրված	112
---	-----

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Давтян Г. С., Карапетян С. К., Бабаханян М. А., Мугдусян С. М. Питательная ценность зеленого витаминного корма, производимого методом гидропоники	3
Паносян Г. А., Назарян Э. М., Джавришян Д. М. Спектрофотометрическое исследование взаимодействия зеленого прочного с гистонами и другими белками	11
Тер-Захарян Ю. З., Оганян Ш. Г. Индукция синтеза стафилококковой пенициллиназы полусинтетическими пенициллинами фурачового ряда	21
Тарасова Ж. Г., Хуршудян П. А. Влияние агротехнических приемов на микоризность сосны, произрастающей на севанских почвогрунтах	26
Манакян В. А. Материалы к бриофлоре Зангезура. IV	33
Катарьян Б. Т. Микроскопические грибы с гербицидным действием	40
Матинян Т. К. О пищевой специализации горностаевых молей рода <i>Yponomeuta</i> Latr.	47
Амирбемян В. А. Сравнительное изучение действия рентгенооблучения и этиленомина на мягкую пшеницу в M_1	50
Бабаян Г. А. Энтомофаги кокцид Армении	56
Байрамян Е. А. К сравнительной анатомии дыхательной системы дельфина	62
Мовсесян Т. Б., Азарян Х. А. Патоморфологические изменения при отравлении повилкой полевой (<i>Cuscuta campestris</i> Yuncker) крупного рогатого скота	67
Сергеев П. В., Манусаджян В. Г., Сейфулла Р. Д. Масс-спектрометрический анализ холестерина и гидрокортизона в биологических субстратах	71
Айрапетян Ф. О., Аветян Н. Г., Алавердян М. И. Химическая защита и комплексное лечение острой лучевой болезни у мышей, облученных сублетальными дозами	75
Акопян П. Н., Акопян Э. Л., Егиазарян А. Е., Акопян В. В., Оганесян А. В. Результаты изучения сроков посева пожнивной кукурузы в севооборотах	81
Степанян М. С., Степанян С. А. Вес щитовидных желез и концентрация йода в них у крупного рогатого скота	86
Григорян С. Б., Мелконян С. С. Наследование некоторых хозяйственно-полезных признаков помесных овец в зависимости от использования баранов различного происхождения	92

Краткие научные сообщения

Мамиконян Р. С., Арутюнян В. М., Торосян С. Е. К вопросу о функции щитовидной железы при аллоксановом диабете у кроликов	97
Батикян С. Г. Обзор обнаруженных в Армении видов и форм <i>Fusarium</i>	101

Рефераты

Геворкян Ж. С., Оганесян А. С. Влияние альфа-кетоглутаровой кислоты и аммиака на образование аммиака из L-глутаминовой кислоты в почечной ткани	105
Хачикян Л. А., Агаманукян А. Ж. Влияние электричества на жизнедеятельность микроорганизмов навоза и почвы	106
Геворкян А. М. Водный режим у растений озимой пшеницы при закаливании	108
Гезалян Л. С. Исследование роли симпатической нервной системы в реакциях коры головного мозга, заднего гипоталамуса и ретикулярной формации среднего мозга на острое лучевое воздействие	110

Наши юбиляры

Воронцов Н. Н., Яблоков А. В., Авакян Ц. М. К 70-летию Н. В. Тимофеева-Ресовского	112
---	-----

CONTENTS

<i>Davtian G. S., Karapetian S. K., Babakhanian M. A., Mughduslan S. M.</i> The nutritive value of green, vitamin fodder produced by the hydroponic method	3
<i>Panosyan G. H., Nazarian E. M., Jaorshlan J. M.</i> Spectrophotometric investigation of fast green with histones and other proteins	11
<i>Ter-Zakharian Yu. Z., Ohanian Sh. H.</i> Induction of staphylococcus penicillinase synthesis by semisynthetic penicillines of furan series	21
<i>Tarasova J. G., Khurshudlan P. A.</i> The influence of the agrotechnical methods on the micorrhiza formation of the pine grown in the Sevan soils	26
<i>Manakian V. A.</i> Data on the bryoflora of Zangezur. IV.	33
<i>Katarian B. T.</i> Microscopic fungi with the gerbicide action	40
<i>Matinian T. K.</i> On the alimentary specialization of moths of the genus <i>Yponomeuta</i> Latr.	48
<i>Amirbekian B. A.</i> Comparative study of the effects of X-irradiation and ethylenimine on the M_1 generation of common wheat	50
<i>Babayan G. A.</i> Coccide entomophags of Armenta	56
<i>Bayramian E. A.</i> On the comparative anatomy of the respiratory system of dolphins	62
<i>Mousesian T. B., Azarian Kh. A.</i> Pathomorphological changes in cattle poisoned with <i>cuscuta campestris</i> Yuncker	67
<i>Sergeev P. V., Manusadgian V. G., Seyfulla R. D.</i> Mass-spectrometric analysis of cholesterol and hydrocortison in biological substrates	71
<i>Hakopian P. N., Hakopian E. L., Eghiazarian A. E., Hakopian V. V., Hovanesian A. V.</i> The results of the study of inoculation periods of afterharvest corn in crop rotations	75
<i>Stepanian M. S., Stepanian S. A.</i> The weight of thyroid glands and the iodine concentration in them in cattle	81
<i>Grigorian S. B., Melkonian S. S.</i> The heritability of some crossbreed ewes which have useful economic value depending on use of rams of different origin	86
<i>Hayrapetian F. H., Avetian N. G., Alaverdian M. I.</i> The chemical protection and combined treatment of acute radiation sickness during X-irradiation with sub-lethal doses in mice	92

Short scientific reports

<i>Mamikonian R. S., Harutyunian V. M., Torosian S. Y.</i> On the question of the function of thyroid gland in the case of alloxan diabetes in rabbits . . .	97
<i>Batikian S. G.</i> The characteristic of some kinds and forms of <i>Fusarium</i> discovered in Armenia	101

References

<i>Gevorkian J. S., Oganessian A. S.</i> Action of α -oxoglutaric acid and ammonia on the formation of ammonia from L-glutamic acid in the renal tissue . . .	105
<i>Khachikian L. A., Aghamanoukian A. G.</i> The effect of electricity on the activity of soil and manure microorganisms	106
<i>Gevorkian A. M.</i> Water regime of winter wheat during low temperature hardening	108
<i>Geozalian L. S.</i> Researches of sympathetic nervous sistem role in reactions of cerebral cortex, posterior hypothalamus and reticular formations of the middle brain to acute radial influences	110

J u b i l e e

<i>Vorontsov N. N., Yablukov A. V., Avakian T. M.</i> On the 70th birthday of N. V. Timofeev-Resovsky	112
---	-----